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Dagsorden  

 

1. Godkendelse af referat 
- Godkendt 
 

2. Kort goddag fra Ulla 
 

3. Konstituering af skolebestyrelsen 
 

- Formanden ønsker at trække sig fra formandsposten. men vil gerne fortsætte i bestyrelsen. 
Der er pt ikke nogen næstformand i bestyrelsen. 

- De øvrige bestyrelsesmedlemmerne overvejer til næste møde, hvorvidt man kunne ønske at 
tage opgaven. 

- Konstituering af bestyrelsen sker ved næstkommende møde. 
 

4. Status på midtvejs-suppleringsvalg til skolebestyrelsen 
 
- Der er frist til på fredag for at melde sig til midtvejsvalg til skolebestyrelsen. Der er hidtil tre, 

der har meldt sig. 
  



 
5. Præsentation af ”Bekendtgørelse om fremme af god ro og orden i folkeskolen”. En orientering om, 

hvilke handlemuligheder skoler har, på baggrund af nogle af de sager, der har været fremme i 
medierne hen over foråret. (Vedhæftet) 
 
- Bestyrelsen orienteres omkring skolens handlemuligheder med afsæt i ”Bekendtgørelsen om 

fremme af god ro og orden i folkeskolen”.  
 

 

6. Status på næste skoleårs planlægning, herunder ændringer fra 23/24 til 24/25. 
 
- Personalesituationen er sådan, at der bliver tre ledige stillinger i kommende skoleår grundet to 

pensioner og en lærer, som er blevet leder.  
Da der er overtallige lærer i Kolding kommune til kommende skoleår, vil Brændkjærskolen få 
3 overflytninger fra andre skoler i kommunen til kommende skoleår.   
 

- Ændringer til kommende skoleår: 
o Skoledagens struktur ændres, da vi flytter på pausetiderne og derved tilgodeser en 

længere frokostpause. Tiden flyttes fra formiddagspausen.  
o Fordybelsesdagene parallellægges for hele skolen, så de placeres samme 20 dage 

på året for både indskoling, mellemtrin og udskoling. 
o Til kommende skoleår prioriteres der inklusionstimer til 4. årgang som læses af deres 

kendte klassepædagog fra 3. klasse. Dette for at sikre den gode overgang fra 
indskoling til mellemtrin.  

o 9. klasses lejrtur overvejes, hvorvidt det er en tur, der økonomisk skal prioriteres 
fremadrettet. 

 
7. Meddelelser 

 
- Orientering om processen for ungemiljø til udskolingen. 

  
- Skærmbrug er et fokus på baggrund af nye anbefalinger, som ledelsen har haft arbejdet med. 

Dette vil bestyrelsen skulle arbejde med ved et af de kommende møder.  
 

- Orientering om mulig ændring til skoleåret 25/26 for økonomien til 10. klasses skolerejser. 
 
 

8. Evt. 
 

- Spørgsmål fra bestyrelsen omkring brugen af kameraer på skolens område, hvorvidt disse 
fremadrettet kun må være tændt om natten? Dette undersøger vi forud for kommende møde. 

 

  

 


